
OK Vendelboernes bestyrelsesmøde 1/2023

Onsdag d. 8. marts kl. 17.00

Klublokalet Højene Skole

Bestyrelsen fuldtallig

Asta Linauskas deltager, Thomas Brix er også indbudt men afbud

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Siden sidst:

Generalforsamling blev afholdt 18. januar. Den nye bestyrelse konstituerede sig umiddelbart efter

med

Formand Kjeld Arildsen

Næstformand Per Hauge

Kasserer Rikke Pedersen

Træningsudvalg Kirsten Holdensen

Ungdomsudvalg Allan Reiche

Innovation Ann Dissing

PR, sponsor, kortudvalg Susanne Arildsen

Kommunikation Jens Lyhne Kristiansen

Sekretær Hanne Bak-Mikkelsen

Første suppleant Thomas Brix

Anden suppleant Asta Linauskas

3. Økonomi:

Rikke er i fuld gang med indføring i klubbens økonomi og varetagelse heraf. Har god hjælp fra sin

forgænger. Kjeld, Allan og Rikke er registrerede på O-service som løbstilmelder

4. Klubudvikling:

Kjeld oplyser, at Johanne Gydesen, udviklingskonsulent i DOF har tilbudt at besøge klubben i tipien

til NJ2D på lørdag. Der er enighed om at invitere hende med til et kommende bestyrelsesmøde, det

har hun også tilbudt. Allan har deltaget i et par klubarrangementer i OK Pan, og giver eksempler på

deres aktive klubliv. Han foreslår, vi laver en ”markedsundersøgelse” blandt potentielle nye

medlemmer for at blive inspireret og få klarlagt hvad der efterspørges. Det drøftes at nedsætte en

strategigruppe til udvikling af OKV klublivet. Rasmus Carlsen orienterede på generalforsamlingen

om et projekt til rekruttering af nye løbere på skolerne i Hjørring kommune. Er angiveligt klar til

start.

5. Kommende aktiviteter:

# Påskeløb m logi i Stoholm. Det er lidt svært at få størrelsen på værelserne til at gå op med folks

ønsker. Det besluttes at der udregnes en gennemsnitspris for en seng. Man betaler for det antal

senge, der er i det værelse man ønsker, hvis man får et værelse med flere senge end man selv

benytter, og man ikke ønsker at dele værelse med andre. Udfordringen er 6 mandsværelset – et er

fortsat ledigt.

# Nordjysk lang 5. maj i Blokhus. Start ved Gateway. Banelægger Kjeld og Rasmus

# Divisionsmatch 7. maj skal markedsføres



# Sct. Hans løb i Tversted 22. juni. Pointløb. Banelægning varetages af bestyrelsen i fællesskab.

# Skawdyst onsdag d. 12.7. – lørdag 15.7: Start Jacob Madsen. Hans Ingemann og Jørn Bachmann er

banelæggere i Tversted, Jess R. og Allan laver sprint lørdag

# Klubtur til Silkeborg i forbindelse med Løvfaldsløbet i Thorsø 1. 10. Jan P. har lovet at hjælpe med

planlægningen. Han bor i Silkeborg og har mange kontakter til O-verdenen dernede. Per Hauge

(tovholder) forhører sig om spejderhytten i Bryrup eller den i Gl. Rye er ledig. Begge kender vi fra

tidligere ture.

6. NJ2D24

Afholdes 8.-10.3 2024: Skovtilladelser er ok - Tornby prolog + natløb samt Uggerby lørdag og

søndag. Stævneplads er ikke godkendt

NJ2D26 afholdes 6.-8.3 i Tversted og Ålbæk

7. Ungdomsudvalg:

Nordkredsen har afholdt U1 samling i Hjørring. Allan var lokal tovholder. Stor succes med 25

deltagere. Overnatning i Vodskov (planlagt til Højene skole men aflyst derfra i sidste øjeblik) Der

blev løbet tre løb – sprint i Hjørring, klitløb i Tornby samt baner til klubløbet i Uggerby

8. Kortudvalg:

Gideminas skal i gang med at tegne Råbjerg, men forud skal det helt konkrete område defineres.

Revision af Tornby er næste projekt

Revision af Uggerby Vest trænger sig på. Erik Flarup er en mulighed. Eller Kjeld – han overvejer om

hans tid tillader det.

Uggerby øst trænger til nytegning. Foruden Katsig!

9. Træningsudvalg:

Der mangler banelæggere til tre løb:

2. påskedag – annonceres i Ugebrevet, eller det må aflyses, da der er kort frist

Skt. Hans løb – Pointløb. Kjeld er tovholder, bestyrelsen i fællesskab tager opgaven

Juleløb – annonceres ledigt i Ugebrevet

10. Kommunikation:

Jens Lyhne Kristiansen er ny kommunikationsansvarlig i longdistance samarbejde med Jan P i

Silkeborg. Klubkonsulent Camilla Berensen fra DOF, kan hjælpe med at udvikle hjemmesiden.

Kirsten har en svigerdatter, der kan designe hjemmesider. Hun tilbyder sin assistance. Vi afventer

konkret tilbud.

11. Evt.

# Rikke og Hanne har deltaget i webinar, som Hjørring kommune tilbød omkring den nye

foreningsportal, hvor al kommunikation med kommunen skal foregå fremover (indberetning af

medlemstal, tilskudsordninger, booking af lokale, børneattester, osv.) Rikke og Kjeld er oprettet som

foreningsansvarlige for OKV.

# Hjertestartekursus sidst afholdt 14/3-2019. Genopfriskningskursus skal planlægges til efteråret.

# Kirsten fremviser et forslag til klub- løbejakke (”præmie” til løbere, der tilmelder sig mindst én af

divisionsmatcherne foruden op/nedrykningsmatchen) Vi er enige om, jakken er af OK kvalitet.

Kirsten fortsætter med processen.

# Kjeld oplyser der er national Find Vej dag i anmarch. Dato følger. Så vidt vides i perioden 1. til 14.

maj, så det kan afvikles i forbindelse med træningsløbet i Uggerby 14. maj. Gruppe 12 står for dette

klubløb. Allan og Kjeld er tovholder på Find Vej delen

12. Næste møde

Tirsdag d. 18. april kl. 19 i klublokalet. Mødet slut 18.45

Klubmøde: hands-on om banelægning med Condes starter kl. 19.00




